
 

 

Besluitenlijst Agendacommissie 

Datum 09-09-2019 

Tijd 18:30 - 19:30 

Locatie Gemeentehuis Barneveld, Zaal Voorthuizen K 1.33A (voorste gedeelte) 

Voorzitter Burgemeester dr. J.W.A. van Dijk 

Toelichting  
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Opening 

 

Besluit 

. 

 

Toelichting 

Alle deelnemers zijn aanwezig. Marleen wordt vervanger door Mijntje. 
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Besluitenlijst agendacommissie 

 

Besluit 

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Terugblik op raads- en commissievergaderingen 

 

Besluit 

De afspraak wordt opnieuw bevestigd dat in de raadsvergadering in beginsel 

geen technische vragen meer worden gesteld. Technische vragen dienen zoveel 

mogelijk vooraf schriftelijk te worden gesteld via vragenraadslid; overige 

vragen in de commissies; de agendacommissie let erop dat voldoende tijd per 

agendapunt wordt gepland; zo nodig kan in de commissie worden afgesproken 

dat aanvullende vragen schriftelijk worden gesteld resp. beantwoord en zo 

nodig dat het stuk nog niet raadsrijp is. 
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Lijst van ingekomen stukken 

 

Besluit 

Op voorhand geen ingekomen stukken geagendeerd. 

De agendacommissie wil graag een informatief memo over stralingsgevaar 

(n.a.v. C1, uitrol G5 netwerk). 
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Raadsvergaderingen 3 en 9 oktober en concept agenda 13 november 2019 en 

verschillenanalyse oktober 

Voorstel spreektijden 3 oktober: 10 minuten per fractie; 20 minuten college. 

 

Besluit 

Ingestemd wordt met de raadsagenda's van 3 en 9 oktober. Aan de laatste 

agenda wordt de maandrapportage van augustus nog (als hamerstuk) 

toegevoegd. 

 

Toelichting 

T.a.v. de verschillenanalyse het volgende 

- 111/889 leerlingenvervoer: graag een s.v.z. memo over de ontwikkelingen. 

- 231/609 Burgemeester Kuntzelaan: Zijn er al bevindingen t.a.v. de drempels? 

Wat zijn de aanvullende maatregelen? Graag s.v.z. memo, te agenderen voor de 

commissie van oktober. 

- 326/909 centrumvisie Voorthuizen: wanneer start de vergroening? Plan van 

Aanpak is vertraagd, naar wanneer? 

- 327/61 Nota openbare verlichting: Het beleidsplan voor de openbare 

verlichting was geagendeerd voor oktober. Daaraan voorafgaand zou het 

college Uitgangspunten vaststellen. Die zouden t/k naar de raad komen in juli. 

Dit wordt oktober 2019. Op dit moment worden hierover nog gesprekken 

gevoerd met betrokken partijen, waaronder ondernemers. Het beleidsplan 

komt 1e kwartaal 2020. Mogelijk dat de Uitgangspuntennotitie voldoende is 

om als beleidsplan aan de raad voor te leggen. 

De agendacommissie merkt op dat dit traject erg lang duurt. 
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Verschillenanalyses november en verder en moties en toezeggingen LTA 

 

Besluit 

Met de verschillenanalyses wordt ingestemd. 
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Concept agenda's voor de raadscommissies 

* Extra commissievergadering: 30 september Rapport Onderzoekscommissie 

zandkwestie, 19:30-22:00 uur 

- Toelichting van het rapport door onderzoekscommissie 

- Inspraak (met voldoende ruimte voor m.n. bewoners en bijv. Vink) 

- Vragen van commissieleden aan onderzoekscommissie 

- Informatieve bespreking tussen raadscommissie en college 

- Uitnodigen: college 
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* Henry Buitenhuis is nog niet beëdigd als raadslid, maar zou wel graag alvast 

meedoen in de commissies. 

 

Besluit 

Met de concept agenda's voor de commissies wordt ingestemd, met de 

volgende wijzigingen: 

- maandrapportage augustus (als hamerstuk) toevoegen aan commissie 

Bestuur; 

- brief plaatselijk belang Garderen (planvorming De Koepel) gaat van de 

agenda. Vanwege discussie over de invulling van het plan met het dorp is 

besluitvorming over dit plan uitgesteld. 

- pas als de schriftelijke vragen t.a.v. de vergroening van Voorthuizen zijn 

beantwoord, komt dit onderwerp op de agenda. 

- het stuk over aanpassing prijsklassen woningbouw wordt, met de 

beantwoording van schriftelijke vragen hierover, een maand later geagendeerd. 

- optimalisering bodemtoezicht (B-3.3.) wordt aan de agenda (cie 

Grondgebied) toegevoegd. 

- de brief van Actiecomité Windmolens NEE, met agenderingsverzoek van LB, 

wordt niet geagendeerd in de commissie. Afgesproken wordt het actiecomitié 

uit te nodigen de brief toe te lichten. Dit gebeurt dan in een informele setting 

(niet in de raadzaal, wel openbaar) voorafgaand aan de commissie 

Samenleving. Daarna kan besloten worden dit onderwerp voor de commissie of 

raad te agenderen. 

- voorafgaand aan de commissie Grondgebied vindt een projectenmarkt plaats 

(van 19.00 - 20.00, niet-openbaar). 

- Zie voor de afspraken over 30 september en 3 oktober de bijlage Aanpak 

bespreking rapport zandkwestie. 
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Beantwoording technische vragen Programmabegroting 

 

Besluit 

Voor maandag 4 november gestelde technische vragen worden uiterlijk 

maandag 11 november beantwoord. 

 

9 

 

Rondvraag 

a. Raadsinformatieavonden: 11 september wordt niet benut. De volgende data 

zijn 16-10, 20-11 en 18-12. Optie 16-10: vervolg houtstook c.a. 

b. De agendacommissie van 19 december is verplaatst naar 6 januari. 
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Besluit 

Voor een vervolgavond over houtstook c.a. bestaat vooralsnog onvoldoende 

draagvlak. 

 

 


